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Běloruští pohraničníci považují situaci na ukrajinské
hranici za alarmující
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Výbor státní hranice Běloruska označil situaci na hranici s Ukrajinou za

nebezpečnou pro republiku.

„Z vojenského hlediska je pro nás samozřejmě nejnebezpečnější

situace na jihu. Proč? Protože jde o zemi ve válečném stavu, kde je

nejvýraznější hustota jednotek ozbrojených sil Ukrajiny, územní

obrana a vše ostatní. Pozorujeme tam docela vážné provokativní

akce,  “ řekl v pondělí na státní televizi STV Dmitrij Ljubkin, vedoucí

provozního a analytického oddělení Výboru pro státní hranice.

„Pozorujeme takový trend, že se k hranici blíží lidé bez

identifikačních znaků, které nelze identifikovat jako

pohraničníky. Jsou to oni, kdo provádějí nepřátelské akce: zvedají

zbraně směrem k našim pohraničním oddílům, provokují,

“ vysvětlil.
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Zástupce běloruského pohraničního oddělení poznamenal, že

zároveň nemůže říci, že ukrajinští pohraničníci vůbec opustili

běloruské hranice, „protože nikdo nezná situaci lépe než oni na

ukrajinské straně“.

“Určitě jsou tam někteří lidé, kteří radí, pracují, možná i v

zájmu zpravodajství, jsou tam neustále,” poznamenal.

Ljubkin také oznámil vytvoření mobilních pohraničních rezervních

skupin.

„Bylo učiněno rozhodnutí vytvořit silnější pohraniční zálohy:

manévrovatelné skupiny, vysoce mobilní jednotky. Velmi dobře

vybavené. Rychle dorazí do oblasti, kde se provádějí určité akce,

cvičí, vypnou se, přesunou se na jiný bod,“ řekl.

„Kromě toho máme na posílení jednotky ozbrojených sil vnitřních

jednotek. Interakce je velmi dobře zavedená. Procvičováno při

tréninkových aktivitách, činnostech. Kromě toho existují speciální

jednotky, víte, které také společně se svými kolegy z donucovacích

orgánů vyvíjejí náhlé aktivní akce ke zničení malých formací,

“ dodal Lyubkin.

Zástupce běloruského pohraničního oddělení také poznamenal, že

„se snažili vytvořit dobré operační krytí na ukrajinském směru“.
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